

# ÜBEREINSTIMMUNGSZERTIFIKAT

## Nr. 5953

Hiermit wird gemäß Art. 15 und Art. 22 der Bayerischen Bauordnung (BayBO) in der Fassung der Bekanntmachung vom 14. August 2007 (GVBl. 2007, S. 588), letzte berücksichtigte Änderung: Inhaltsübersicht und Art. 82, 83 und 84 geänd. (§ 1 G v. 17.11.2014, 478) bestätigt, dass die Bauprodukte

### Kunststoff-Formteile aus Polypropylen (PP-HT) zum Ableiten von Abwasser innerhalb von Gebäuden

der Firma

Huliot, proizvodnja cevi in opreme d.o.o.  
Vrhniška cesta 30  
1354 HORJUL  
SLOVENIEN

Herstellwerk

Huliot, proizvodnja cevi in opreme d.o.o.  
Vrhniška cesta 30  
1354 HORJUL  
SLOVENIEN

nach den Ergebnissen der werkseigenen Produktionskontrolle und der von der bauaufsichtlich anerkannten Überwachungsstelle

SKZ - Testing GmbH  
Friedrich-Bergius-Ring 22  
97076 Würzburg  
Deutschland

durchgeführten Fremdüberwachung und den Bestimmungen der in der Bauregelliste A Teil 1, Ausgabe 2014/2 vom 4. Dezember 2014 genannten Norm

**DIN EN 1451-1:1999-03** in Verbindung mit **DIN CEN/TS 1451-2:2012-05**

Zusätzlich gültig: **DIN 4102-1:1998-05** und **DIN 4102-4:1994-03**

in Verbindung mit Anlage **0.2.1** bzw. **DIN EN ISO 11925-2:2011-02**

in Verbindung mit **DIN EN 13501-1:2010-01** und den Anlagen **0.2.2** und **0.2.3**

entspricht. Der Hersteller ist somit berechtigt, das Bauprodukt mit dem Übereinstimmungszeichen (Ü-Zeichen) gemäß der Übereinstimmungszeichen-Verordnung zu kennzeichnen.

Erstverleihung: ---

Gültig bis: 30. Juni 2020



i. V.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'K. Kauer', is written over a horizontal line.

Zertifizierungsstelle

Würzburg, 10. August 2015

# CONFORMITY CERTIFICATE

## Reg.-No. 5953

Herewith we confirm in accordance with article 15 and article 22 of the Bavarian Building Regulations (BayBO), as published on 14 August 2007 (GVBl. 2132-1-I, S. 588), last amendment considered: table of contents and Art. 82, 83 and 84 (§ 1 G dt. 17.11.2014, 478) that the building products

### Plastic fittings made of polypropylene (PP-HT) for waste discharge within the building structure

of the company

Huliot, proizvodnja cevi in opreme d.o.o.  
Vrhniška cesta 30  
1354 HORJUL  
SLOVENIA

production plant

Huliot, proizvodnja cevi in opreme d.o.o.  
Vrhniška cesta 30  
1354 HORJUL  
SLOVENIA

according to the results of the internal production control and the third-party control carried out by the testing institute, recognized under building regulations,

**SKZ** - Testing GmbH  
Friedrich-Bergius-Ring 22  
97076 Würzburg  
Germany

comply with the regulations of the Building Regulations List A part 1, edition 2014/2 of 4 December 2014.

**DIN EN 1451-1:1999-03** in conjunction with **DIN CEN/TS 1451-2:2012-05**

In addition valid: **DIN 4102-1:1998-05** and **DIN 4102-4:1994-03**

in conjunction with annex **0.2.1** or **DIN EN ISO 11925-2:2011-02**

in conjunction with **DIN EN 13501-1:2010-01** and annexes **0.2.2** and **0.2.3**

Thus, the producer is authorized to mark the building product with the conformity mark (Ü-mark) in accordance with the conformity mark rules.

Date of initial certification: ---

Date of expiry: 30 June 2020

Würzburg, 10 August 2015



i. V.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Kraus", is written over a horizontal line.

Certification Body